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1. Velkomst til Georgiana – Vi bød Georgiana velkommen og Marie fortalte lidt om 

skolebestyrelsens arbejde. 

2. Meddelelser fra: 

• Elevråd – Intet nyt 

• Formand – Intet nyt 

• Skoleleder 

• Nationale overgangstest er nu gennemført. Alle forældre får en skriftlig tilbagemelding 

som angivet i kravene omkring testene. Da den består af to tal, bliver den udleveret til 

skolehjemsamtalerne, så der kan komme noget forklaring på. 

• Forældremøderne i september 2024 – valg til trivselsråd – Hvem er valgt på de 

forskellige årgange:  

i. BHK – Jacks far Henrik og Laurids far Frank 

ii. 1. kl. Christians mor Sofie og Anne Kathrines mor Heidi 

iii. 2. kl. Ellen Maries mor Susanne og Anastasias mor Malene 

iv. 3. kl. Liva’s mor Anne (fælles trivselsråd m. 3.kl.) 

v. 4. kl. Aksels mor Lena (fælles trivselsråd m. 3.kl.) 

vi. 5. kl. Ingen valgt pt. 

vii. 6. kl. Mikkel og Tildes mor Trine og Laurids mor Line 

                              Ønske om at vi har forældremøderne over to uger fra 2025, da det kan være lidt hårdt  

                              for familierne at være afsted to aftener i træk. 

 

• Pædagogisk eftermiddag i Børnebroen Hee-No – Skolen er arrangør i dette efterår. Det 

bliver d. 16. december. 

• Aftale om fælles pædagogisk dag med Tim Helhed og Børnebroen Hee-No, Foredrag m. 

Rasmus Alenkjær fredag d. 28. marts  

• Udskiftning af vinduer i efterårsferien og uge 43 – Vi må flytte lidt rundt på klasserne i 

indskolingen, for at give plads til håndværkerne. 

• Fælles tur med Kulturskolen til Remisen d. 10. oktober – det bliver godt. 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

Torsdag d. 10.10. 2024 
 
Mødetid 

Kl. 19.00 – 21.00 
Mødested 

Personalerummet på Hee skole 
Deltagere 

Klik her for at angive tekst. 
Bemærkninger 

Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen, Anders sørger for det. Mette kom med 
kage. 

Hee Skole og SFO 

Agersbækvej 13-15, Hee 

6950 Ringkøbing 

Telefon:  

99742070/ 30 57 02 13 

Mail: heeskole@rksk.dk 

Web: hee-skole.dk 

 



 

  

• Der er taget kontakt til forvaltningen og til Midttrafik i forhold til at få en dialog om 

vores bustider i 2025, så vi kan få nogle afgange, der passer bedre dem, vi fik i dette 

skoleår. Det er både rute 515 og 517, vi ønsker passer bedre. 

• SFO – Se MIB senere. 
• Medarbejdere – Intet nyt – de har travlt. 
• Støtteforening – Begge Børnehuse er inviteret med til Motionsløbet og der er bestilt ekstra 

meget til forplejning. De er lykkedes med at få et samarbejde op at stå merd 
forældrebestyrelserne i Børnehusene, så vi får en fælles støtteforening for hele Børnebroen 
Hee-No. De starter op med et prøveår i det første år. De ser en masse gode synergier og det er 
vigtigt for støtteforeningen at de får nye medlemmer til bestyrelsen. 
Der er pt. ca 60.000,-kr i kassen 

3. Økonomi – vi forventer fortsat et underskud for indeværende år. Er pt. øget m. 22.000,-kr, 

men forventes nedbragt i 2025. 

4. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker 

bag ordene.   

• Planer for indskrivnings arrangement i januar - Planer for PR og kommunikation i 

forhold til børnehusene. 

Ønske om at sende et PR opslag ud i december på både Facebook og i Børnebroen Hee-

No på Aula for at gøre opmærksom på den kommende indskrivning. 

Herunder opfordrer til, at nye forældre kommer på besøg til en individuel rundvisning 

med Anders – det kan være i løbet af skoledagen eller efter, alt som det passer 

familierne. 

Til selve mødet er der ønske om, at Thyra er der, så man får mere info fra starten, inden 

man beslutter sig. Ønske om at rundvisningen også er ved lærer, eller at de får den 

inden ved Anders. 

• Retningslinjer fra kommunen -intet nyt -kun Seniorpolitik 

• Politianmeldelse af vold, trusler og chikane af borgere – et orienteringspunkt 

5. Orientering om MIB v. Line kl. 19.45 –  

• Vi havde en fin gennemgang og drøftelse af MIB’en og den rammsætning i forhold til 

SFO’en, den er udtryk for. Vi kom herunder forbi kostpolitik og overgangsarbejdet. Den 

reviderede version vedlægges dette referat. 

 

6. Evt.   

• Obs. nye problemer med vores bustider. De forlængede skoledage kolliderer med 

fodboldtræning i Vedersø. Det drejer sig om 3 – 4 drenge i 6. kl. Vi løser det med 

individuelle aftaler om, at de må tage en tidligere bus. 

• Der er kommet et opslag om at busserne bliverr forsinkede pga. vejarbejder på ruten 

mellem Tim og Stadil. Det vil være i perioden uge 43 til uge 5. Vi ser på, hvordan vi 

bliver ramt af det. 

 


